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Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt

trams dels carrers  Romaní, Maregassa,  Montnegre,
Joan Maragall, Mercè Rodoreda, Grèvol, Ginesta-Ps.
de les Heures, de la riera de Torrentbó, del Ps.
Marquès Casa Riera (a l’alçada de l’edifici Clipper),
del Ps. dels Pins, del camí del Padró, de l'Av
Montaltmar-Ferrera Nord i de l’Av. de les Bilbenyes.
L’asfaltat dels carrers és una de les actuacions que
es realitzaran amb les subvencions que la Diputació
de Barcelona i la Generalitat de Catalunya han atorgat
a l’Ajuntament pel manteniment i conservació
d’edificis, d’equipaments i de l’espai urbà, que
ascendeixen a un total de 542.956,9 euros.
El govern municipal destinarà aquests diners a
l’execució de petits projectes, ja que s’ha preferit distribuir
els recursos en diferents millores, que s'executaran al
llarg de la legislatura, en comptes de concentrar-los
tots en un sol projecte de gran envergadura.
Així, gràcies a aquestes aportacions, es pintarà l’escola
bressol i s’hi efectuaran tasques de reparació de la
fusteria, es renovarà la senyalització horitzontal del terme
municipal, s’instal·larà enllumenat públic al parc dels
Germans Gabrielistes, se suportaran les despeses de
manteniment dels parquímetres, s’adequarà
l’enllumenat públic i les voreres de Montaltpark o
es construirà un bicicross al parc de la riera del Gorg.

Els conductors que circulin per algun dels carres
inclosos en el Pla de millora del paviment podran
transitar amb més seguretat gràcies a les
actuacions que, des del passat mes de juny, està
duent a terme l’Ajuntament de Sant Vicenç de
Montalt, consistents en la reparació de l’asfalt.
Aquestes vies presentaven alguns trams de la
calçada amb forats, desnivells i irregularitats
causades, en alguns casos, per les arrels dels arbres,
i en altres casos, pel pas del temps i el desgast.
Els treballs d’asfaltat es van iniciar el dia 12 de juny i
s’allargaran fins a la primera setmana de juliol.
L’Ajuntament ha informat prèviament els veïns dels
carrers subjectes a millores, perquè, en alguns
casos, les obres afecten l’aparcament i les
entrades a guals de manera puntual.
En total es fa una actuació sobre 13 carrers del
municipi, que té un cost de 106.556, 79 euros i
serà finançada amb els ajuts obtinguts en el marc
de la línia de reparacions, manteniment i
conservació de la convocatòria del PUOSC 2013-
2016 (48.900,47 euros) i del Pla "Xarxa de Governs
Locals 2012-2015" en l’àmbit de manteniment
d’equipaments i infraestructures  (57.656,32 euros).
Les obres consisteixen en pavimentar diferents

L'Ajunt ament millora els carrers

Aquesta actuació respon a un estudi previ de les mancances detectades a
la via pública, elaborat conjuntament per les regidories de Mobilitat i

d’Obres i Serveis, i té per objectiu actuar de manera continuada i localitzada
sobre les zones de rodada més degradades dels carrers de Sant V icenç.
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Un tram de la carretera de Sant Vicenç estrena fanals

L'Esp ai Jove estrena terrassa

L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt,
a través de la Regidoria d’Obres i
Serveis, ha substituït 17 fanals model
vuitcentista, que hi havia a la Ctra. de
Sant Vicenç, entre el C/ Sant Antoni i el
camí del Padró, pel mateix nombre de
nous fanals més moderns i eficients,
que donen continuïtat als que hi ha
instal·lats al nucli històric.
Aquesta actuació, a més de reduir la
contaminació lumínica, incidint sobretot
en els beneficis per l’estalvi energètic,
ha permès disposar de columnes i
lluminàries per a futures reposicions de
fanals de tipus clàssic, que hi ha
malmesos en altres zones del municipi.

Les làmpades substituïdes eren de
vapor de sodi de 70W, un tipus de llum
que, pel color que perceben els
vianants, obliga a incrementar-ne la
potència la qual cosa provoca un excés
de llum. El nou enllumenat públic
consta de17 fanals amb lluminàries
d’halogenurs metàl·lics de 35W, que
ofereixen una tonalitat de llum que
imita la del sol a mitja tarda i permet
il·luminar amb una intensitat més baixa.
El pressupost destinat per l’Ajuntament
a l’execució d’aquest projecte ha
estat de 8.215,65 euros.  L’obra civil
ha anat a càrrec de la Brigada
Municipal de Serveis.
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Vols estudiar música a L'Oriola? S'obre el període de matriculacions

L’Escola Municipal de Música L’Oriola, situada actualment al carrer Escoles 10, a l’edifici de
l’Escola Sant Jordi, és un centre d’ensenyament de titularitat municipal, autoritzat pel
Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya,  que té com a objectiu principal
la formació musical dels ciutadans i ciutadanes de Sant Vicenç sense cap tipus de limitació
(edat, aptituds, coneixements, etc.)
El centre vol oferir a Sant Vicenç un projecte engrescador, proper als ciutadans, que cobreixi
les seves necessitats educatives musicals, inspirant en els seus alumnes, tant petits com
grans, l’amor per la músicai la necessitat de relacionar-s’hi al llarg de la vida, ja sigui com a
oient, com a intèrpret o com a participant en un esdeveniment musical.

Per obtenir plaça a l’EMM L ’Oriola per al curs 2013-2014, cal fer la matriculació. Qui l’ha de fer , quan i on?
Alumnes de L'Oriola: de l’1 al 12 de juliol
Alumnes nous: del 8 al 12 de juliol
Per poder tramitar la matrícula, cal demanar cita prèvia. Les matriculacions es formalitzaran al Centre Cívic El Gorg, de 10 a
12.30h (Tel.: 93 791 07 09) o a la seu de L’Oriola, de 16.30 a 19.30h (Tel.: 93 791 34 72).

Enguany, a més dels descomptes en les quotes mensuals, que s’apliquen a les famílies
nombroses, monoparentals o amb fills amb Necessitats Educatives Especials (15%), i a les

persones jubilades (30%), l’Ajuntament ha establert una bonificació del 50% per als nens/e de 3 a
6 anys i pels alumnes de programes complementaris (Coral de Petits, Coral i Conjunt Instrumental)

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

Coincidint amb
l’arribada del bon
temps, la Regidoria
de Joventut ha
adquirit taules i
cadires d’exterior que
s’han instal·lat a la
terrassa de l’Espai
Jove "El Cau", amb
l’objectiu que el jovent
pugui conversar, llegir
o jugar a la fresca.

A més, també s’ha ampliat el fons de jocs de taula de
l’equipament jove que ara ofereix un ampli ventall de

possibilitats per compartir  estones de lleure entre amics: Uno,
Monopoly, Poker, Parxís, Apalabrados, Escacs...

Tornen els banys de nit!!!
 Aquest estiu, la Regidoria d’Esports us
proposa tornar a gaudir dels banys de

nit, una activitat nocturna que es
realitzarà a la Piscina Municipal.

Els banys de nit tindran lloc els dies 13 i
27 de juliol, de 2/4 de 9 del vespre a les

12 de la nit, i el seu preu serà
de 2 euros.

L’objectiu de les remullades nocturnes
és oferir una activitat  diferent,

refrescant i atractiva per les nits,
aprofitant aquesta instal·lació esportiva

municipal, ubicada en un indret
privilegiat de Sant Vicenç.
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El Ple ordinari de maig

juliol 2013

  Expedient de Modificació de crèdit número 2/2013: s'aprova per majoria absolut a, amb 8 vots a favor, de CiU, PSC i PP, i
5 abstencions, de 9 SV i Esquerra-Entesa.

El Ple ordinari del mes de maig es va celebrar el  dijous dia 30, a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, i s’hi van tractar
els punts següents:

La tribuna política de Sant Vicenç

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

  Proposta d'acord, presentada per tots els grups municipals, per a dissenyar un Pla de Polítiques d'Igualtat i d'Oportunitats:
s'aprova per unanimitat.

  Reconeixement extrajudicial de crèdits: s'aprova per unanimitat.

L’Ajuntament de Sant V icenç de Montalt  no es fa responsable de les informacions i opinions que siguin emeses per
les diferents forces amb representació municipal a l’espai "La tribuna política de Sant Vicenç".

Sant Vicenç t anca l'exercici 2012 amb xifres molt positives

San Vicenç

de Montalt

Esquerra+Entesa
sempre hem defensat
un model de butlletí obert
a tots els ciutadans i
Entitats, contraris a la
utilització partidista d’un
mitjà públic (que paguem
tots els santvicentins) per
convertir-lo en una tribuna
de partits o en un aparell
propagandístic de
l’alcalde, sense respectar
els criteris d’objectivitat
i rigor informatiu.
Aquest no és el lloc.
Per això ens neguem a
utilitzar aquest espai.
Per a més informació
podeu entrar al nostre bloc:
http://www.svmesquerra.com

amag

Governar un poble com
el nostre és la mar de
fàcil. No hi ha mai
grans problemes.
Vet aquí que ara en
tenim un. L’ocupació
il·legal de 7 cases a
tocar l’Institut.
Ara és quan s’hauria
de veure la capacitat
del govern per afrontar
els problemes.
Bé, de fet ja ho estem
veient. Volen esperar
que la propietat ho
solucioni. Des de 9SV
hem fet propostes però
com són nostres no
les volen aplicar. Més
info a www.nousv .com

Ja hem rebut les
respostes a les
preguntes realitzades
pel grup socialista al
Parlament de Catalunya:
la consellera Irene Rigau
confirma la implantació
del batxillerat a l’IES
de Sant Vicenç amb
les dues modalitats,
excepte l’artística.
Com sempre, estem a
la disposició de la
comunitat educativa per
ajudar i aportar tot el
necessari per al bon
funcionament dels
centres, IES, escoles
d’infantil i primària i
escola bressol.

9 SV presumeix de ser un
partit que fa una política
propera, oberta,
participativa i sense
corrupció, com si la resta
de partits fóssim llunyans,
opacs i corruptes.
Desprès de veure
l’actuació de 9 SV davant
les ocupacions il·legals
d’habitatges, de les quals
n’ha fet un ús partidista,
aprofitant els problemes
del poble i la ciutadania
per treure’n rendiment
polític, només podem dir
que Déu ens guardi
d’aquesta mena de
forces que busquen el
seu profit per sobre de tot.

  Proposta d'acord, presentada  per tots els grups municipals, per redactar un full de ruta que marqui a mig-llarg termini les
actuacions que es portaran a terme amb l'objectiu final de recuperar el camí del Montalt: s'aprova per unanimitat.

  Expedient de licitació del contracte de subministrament i servei d'enllumenat públic i aporvació dels plecs econòmics
administratius particulars i tècnics: s'aprova per unanimitat.

  Ampliació de la delegació de funcions en la Diputació de Barcelona: s'aprova per unanimitat.

Arriba l’estiu a Sant
Vicenç de Montalt i
com cada any tot està
a punt per gaudir del
bon temps, en
companyia d’amics i
familiars.
S’enceta una nova
temporada plena de
propostes per a tots els
públics, una agenda
carregada d’activitats i
entreteniments per
compartir i passar-ho
bé tots junts. Sant Joan
i les festes del poble,
marcaran la diferència,
posant música i color a
la nits màgiques del
nostre poble. Bon estiu.

  Plec de clàusules administratives particulars que han de regir l'arrendament del bé patrimonial, situat al C/ Tramuntana
27, i obertura de la licitació: s'aprova per unanimitat.

  Modificació de l'Ordenança número 14 (Taxa Escola Municipal de Música): s'aprova per majoria absolut a, amb 7 vots a
favor, de CiU i PSC, 2 abstencions, del PP i Esquerra-Entesa, i 4 vots en contra, de 9 SV.

  Canvi de nom de l'Institut de Sant Vicenç de Montalt que passarà a dir-se "Institut Esteve Albert": s'aprova per unanimit at.

  Donar compte del decret d'aprovació de la Liquidació del Pressupost 2012: El Ple es dóna per assabentat.

La política de despesa continguda i racionalitzada executada pel govern municipal torna a deixar,
un any més, l’Ajuntament en un bon moment de solvència econòmica malgrat els temps de crisi.
L’Ajuntament de Sant Vicenç va tancar el pressupost del 2012 amb 1.436.111 euros positius,
segons va comunicar el regidor de Gestió Econòmica, Lluís Bisbal, en el transcurs del Ple
celebrat el 30 de maig. Aquesta xifra tan positiva fa que el romanent de tresoreria de l’Ajuntament
ascendeixi a 2.810.429 euros. Amb aquestes xifres,  Sant Vicenç se situa, un cop més, com un
dels municipis més sanejats de la comarca i del país, complint els marges d’endeutament que
requereix el govern central i mantenint-se al dia en el termini de pagament a proveïdors.
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Miquel Àngel Martínez i Camarasa
Alcalde de Sant Vicenç de Montalt

L'equip de govern fa front a les ocup acions il·legals d'habit atges

Situats poc més enllà de l’equador
de la legislatura, és ara quan es
poden fer valoracions reals de
manera objectiva.
L’elevat grau de coincidència en
els programes electorals i en les
prioritats van ser els elements
decisoris que van propiciar que el
pacte de govern entre CiU i PSC
es portés a terme.
S’ha de dir que va ser una
aposta conscient i responsable
que ara, dos anys desprès, es
pot valorar, atenent als resultats i
també a les reaccions dels
santvicentins i les santvicetines.
Des del primer dia de legislatura,
la nostra principal prioritat ha estat
treballar per poder complir amb el
conjunt de compromisos del
govern, que van quedar reflectits
en el Pla d’Actuació Municipal
2011-2015. I dos anys després,
podem dir que anem a bon ritme.
Gran part dels compromisos ja
estan executats o pràcticament
executats, i en els altres hi
estem treballant de valent per
poder-los complir al llarg del què
queda de mandat.
Els principis de transparència,
eficàcia i control de l’activitat han
estat els pilars bàsics del govern.
Transparència, per donar llum a tot
el que passa dins del consistori;
eficàcia, per millorar la vida dels
ciutadans des de la legalitat i
sense sobrecostos, i fiscalització,
perquè els alcaldes tenim un
compromís escrit -el programa
electoral- que hem de complir per
respecte a la confiança dipositada
en nosaltres per la ciutadania.
El panorama és força nítid.
Tenim un govern que amb
decisió compleix amb els
compromisos del PAM 2011-
2015, malgrat les dificultats
sorgides de la crisi, i tingueu la
seguretat que durant els dos anys
de legislatura que queden per
endavant, seguirem treballant,
amb il·lusió i empenta.

Hi ha determinats temes que, per la seva importància i les opinions que generen, mereixen un espai, en
el qual l’Ajuntament pugui explicar-los correctament i sense filtres. En aquest butlletí us fem els següents
aclariments respecte a l’ocupació il·legal d’uns habitatges al camí del Padró:

Tot i que des de l’inici de les ocupacions -dos casos que es remunten als anys 2010 i 2011- , l’Ajuntament
ha estat treballant per fer front a aquest fenomen social, que no és privatiu de Sant Vicenç, l’alcalde va
decidir a finals del passat mes de maig crear una comissió institucional, a la qual han estat convidades
a participar totes les forces amb representació al consistori i tècnics municipals, arrel d’haver-se detectat
noves ocupacions que podien generar problemes de convivència.

D'ençà que es va produir la primera ocupació, el govern municipal no ha deixat d’actuar i d’emprendre
accions per tal de donar una resposta eficaç i que no perjudiqués l’Ajuntament a una problemàtica que,
segons mostra l’experiència de molts municipis que l’estan patint, com per exemple  Arenys de Mar, no
té una solució fàcil ni a curt de termini, ja que en tractar-se d’una propietat privada, qui ha d’actuar és el
propietari interposant una denúncia civil i/o penal.

Així, doncs, l’Ajuntament, sense descartar cap opció abans d’haver-la estudiat en profunditat amb
l’assessorament dels serveis jurídics municipals, de dos advocats de la vila que s’han brindrat a
col·laborar de manera altruista, i del degà del Col·legi d’Advocats de Mataró, entre altres, continuarà
exercint totes les actuacions que la llei li permet i impulsant i reforçant  les accions iniciades l’any 2010
que consisteixen en:

 Informar i assessorar els propietaris dels immobles ocupats sobre la necessitat d’interposar una
    demanda civil, així com sobre les seves responsabilitats en cas d’innació.

 Informar i assessorar els propietaris dels immobles susceptibles de ser ocupats amb l’objectiu de
    prevenir futures ocupacions.  

 Intensificar els controls policials.
 Verificar que les empreses subministradores de serveis bàsics, com agua, llum i gas, no estan

    donant  servei als habitatges ocupats.
 Prestar especial atenció a aquelles activitats amb finalitats econòmiques que es puguin realitzar en

    els immobles ocupats il·legalment i que poden generar tensions i problemes de convivència, les
    quals seran sancionades.

 Actuar en els immobles ocupats en l’àmbit de la sanitat pública, havent sol·licitat els anys 2011, 2012
    i 213 la corresponent autorització judicial per accedir als habitatges i poder avaluar els riscos per a la
    salut pública, que se’n podien derivar del seu estat d’abandó. Autoritzacions que han permés que el
   Consell Comarcal del Maresme elabori 2 informes al respecte.

 Actuar si es produeixen problemes de convivència i molèsties als veïns.

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

L'Ajunt ament vol recuperar el camí del Mont alt

La recuperació d’aquest històric camí, a més de ser un objectiu comú de tots els grups municipals, com
es va poder veure en la sessió del Ple del mes de maig, és una reivindicació de molts veïns i veïnes del
poble, una representació dels quals van voler mostrar el seu recolzament a la iniciativa, assistint al Ple
amb unes samarretes reivindicatives.
La proposta, aprovada unànimement pel Ple, incideix en la necessitat de buscar assessorament sobre
les possibles actuacions a emprendre i comptar amb la participació de totes les forces polítiques del
consistori, de la ciutadania i de les entitats de la vila, a través del Consell de Vila, amb l’objectiu de
consensuar un full de ruta i portar-lo endavant, independentment de qui governi. La fita és recuperar un
espai natural d’inestimable valor històric, sentimental i turístic perquè en pugui gaudir tota la ciutadania.

El turó del Montalt, indret
estretament lligat a la història de
Sant Vicenç, ha estat font de litigi
entre l’Ajuntament i la propietat
durant molts anys. Finalment, les
diferències van arribar als tribunals,
els quals van dictaminar que la
propietat del camí que dóna accés
al cim del Montalt requeia sobre la
família Rivière. Des d’aleshores,
els santvicentins i les
santvicentines es van quedar
sense la possibilitat de poder
accedir al turó que porta el nom del
nostre poble.


